
   

 

   

 

3. A GIMNAZIJE BEŽIGRAD NA OBISKU V OSNOVNI ŠOLI 

 

3.A smo si za letošnje OIV projekte izbrali prostovoljno delo na osnovnih šolah. Tako smo 

obiskali OŠ Franceta Bevka, OŠ Vita Kraigherja, OŠ Savsko naselje, OŠ Milana Jarca in OŠ 

Bežigrad. Naš razred se je razdelil v 5 skupin, vsaka pa je izpeljala svojo delavnico na vsaki šoli. 

Hodili smo večinoma k otrokom iz prve triade. 

 

IZDELOVANJE IGRE »UGANI KDO« 

Organizirali smo delavnice za prve tri razrede osnovne šole, kjer so izdelali namizno igro "ugani kdo". 

Ugotovila sem, da me delo z otroki veseli, ker so inovativni in vedno iskreni.  

Lara Stamać 

 

V skupini v kateri sem bila, smo organizirale delavnico, kjer smo z otroki v osnovnih šolah naredile igro 

Ugani kdo. Otroci so na vnaprej pripravljene obrise glave narisali poljubni obraz, ki so ga na to nalepili na 

barvni papir. Igra je ostala otrokom, da si z njo lahko krajšajo čas v podaljšanem bivanju. Končni izdelek 

je bil otrokom zelo všeč, iskreno so ga pohvalili, njihovo zadovoljstvo pa je bilo očitno.  

 

Živa Koder 

 

Z našo skupino smo z učenci osnovnih šol izdelovali igro Ugani kdo, z liki, ki so si jih izmislili sami. 

Delavnice so se mi zdele koristne in lepa priložnost za učence, da pokažejo nekaj kreativnosti tudi izven 

pouka. Bilo mi je v veselje 

Lira Jurkovič 

 



   

 

   

 

IZDELOVANJE SNEŽAKOV 

 

Otroci so bili zelo zainteresirani za izdelovanje snežakov iz nogavic, čeprav jih je navdušeno klepetanje z 

nami malo upočasnjevalo. Izdelki so bili res simpatični, preverjeno je tudi, da se snežaki ne stalijo. :) 

Neža Ada Šega 

 

 

Z našo skupino smo pred novoletnimi prazniki z otroci izdelovali snežake. Otroci so z našo in medsebojno 

pomočjo izdelali snežake iz nogavic in riža, okrasili pa s prikupnimi nogavicami, flomastri in gumbi. 

Snežake so lahko nato imeli kot igrače, okraske, lahko pa so jih postavili na radiator/dali v mikrovalovko 

in snežaki so jih greli ob mrzlih dneh. Delo z otroki je bilo zabavno in prijetno, tudi sama sem se naučila 

nekaj novega.  

 

Tita Fišer 

 



   

 

   

 

 

 

 

S sošolkami smo vodile ustvarjalno delavnico, kjer smo delali snežake iz nogavic in riža. Presenetilo me 

je, kako kreativni so otroci in tudi, da so se delavnice dejansko razveselili in z navdušenjem sodelovali. 

Ob božični glasbi in družbi drug drugega nam je čas hitro minil. V osnovnošolske klopi sem se z veseljem 

vrnila.  

Nina Prohinar 

 

 

Z našo skupino smo izdelovali snežake iz nogavic in riža. Starejši otroci so bili pri tem zelo kreativni in 

samostojni, mlajši pa so potrebovali malo več pomoči pri izdelavi. Otroci so pri tem uporabili veliko 

domišljije in marsikatera ideja nas je tudi nasmejala. Z veseljem bi ponovila delavnice, saj so bili otroci 

zelo zabavni, zgovorni, včasih tudi nagajivi, vendar na koncu veseli končnega izdelka.  

Isabella Mišič  

 

 

Bila sem del skupine, ki je vodila delavnice izdelave snežakov iz nogavic in riža. Največji vtis name so 

seveda naredili otroci, ki so vsi z veseljem sodelovali in se z nami pogovarjali. Pri izvedbi delavnic nismo 

imeli nič problemov, saj so nas bili vsi, ki smo jih obiskali, veseli. Menim, da je prostovoljno delo z otroki 

zelo zabavno.  

 

Žana Gams  

 

 



   

 

   

 

ZNANSTVENA DELAVNICA »SVETLOBA« 

Čeprav je bila delavnica namenjena poučevanju osnovnošolcev o presenetljivi naravi svetlobe, smo se na 

koncu verjetno največ naučili mi sami o sodelovanju z mlajšimi in o pedagoškem delovanju. Gotovo ena 

pomembnejših izkušenj tega leta. 

         Aleš Rus 

 

 

Bila je precej zanimiva izkušnja. Po eni strani imam zdaj še več spoštovanja do osnovnošolskih učiteljev, 

po drugi strani pa me je začudilo, kako radovedni so otroci, tudi pri taki ne-preveč-otipljivi temi kot so 

fizikalne lastnosti svetlobe. 

Luka Urbanc 

 

 

Poučevanje otrok o svetlobi je bila zame edinstvena izkušnja. Člani delavnice smo svetlobo in njene 

lastnosti predstavili s številnimi poskusi, ki so otroke zelo navdušili. Spoznal sem, da delo z otroki zahteva 

veliko potrpežljivosti, toda ko enkrat postanejo motivirani in jih snov začne zanimati, učenje hitro 

postane zabavno.   

David Kovačič 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Pričakoval sem, da bo zabavno in nisem bil razočaran. Presenetilo me je le to, kako zelo zainteresirani so 

bili otroci. 

 

Matic Prevec 

 

 

Naša skupina je učencem razredne stopnje predstavila in demonstrirala razne pojave, ki so povezani z 

valovno naravo svetlobe in se sicer okvirno obravnavajo v tretjem letniku gimnazije. Predstavitev teh 

fenomenov ni bila najlažja naloga, saj so se sicer učenci pri pouku šele komaj seznanjali z valovno naravo 

svetlobe, mi smo jim pa razlagali že precej napredne pojme, kot so disperzija, interferenca na tanki oviri, 

linearna polarizacija, ipd. Brez dvoma smo jim omenjene fizikalne pojave lepo približali in jih z njimi tudi 

dobro seznanili, saj so nadobudni mladi fiziki pridno sodelovali in znali odgovoriti tudi na kakšno naše 

vprašanje. Nazadnje je vsak izdelal še svetlobni okrasek, ki ga je lahko odnesel domov. 

Peter Andolšek 

 

 

 

Poučevanje otrok je bilo zelo zabavno in upam, da so se učenci tako zabavali kot jaz. Izvedba je bila 

prečukdovita.  

Oskar Čuk 

 



   

 

   

 

IZDELOVANJE VOŠČILNIC 

Z našo skupino smo z otroki izdelovali voščilnice. Bilo je zelo zabavno, otroci 

so bili pa najbolj navdušenimi nad bleščicami, ki so bile po koncu delavnic 

povsod. Z otroki je bilo zelo zanimivo delati, predvsem pa je bilo lepo 

opazovati njihovo ustvarjalnost.  

Lina Herman 

 

 

V naši skupini smo se odločili z osnovnošolci izdelovati voščilnice. Delo z 

otroki je preseglo vsa moja pričakovanja, ni mi bilo dolgčas, prav nasprotno, 

njihove nedolžne izjave so me iz srca nasmejale, njihova kreativnost pa zelo presenetila.  Lahko 

izpostavim, da si bom pa posebej zapomnila dečka, ki je za svoja leta izjemno ustvarjalno nadarjen in 

izstopa med svojimi sovrstniki, kar me je pripeljalo do spoznanja, da delati z mladimi pomeni med 

drugim opazovati, kako se ti razvijajo in razlikujejo med seboj.   

Naja Kokalj 

 

Z mojo skupino smo z otroki izdelovali božične voščilnice. Otroci so bili kreativni in so se zabavali, nam pa 

je obisk šol prinesel predvsem izkušnje z vodenjem delavnic. 

Rok Žitnik 

 

Bila sem del skupine, ki je z otroki izdelovala voščilnice. Otroci so me zelo presenetili, saj so tudi 

najmlajši izdelali zelo lepe voščilnice. Pri delavnicah so nekateri otroci prvič pisali in smo jih tudi naučili 

napisati osnovne besede kot so mami, ati in babi. Učiteljem in otrokom se je zdel naš projekt izjemen, 

saj so nas povabili, da pridemo še kdaj na obisk.  

Ema Omerčević 

 

Pomagal sem pri izdelavi voščilnic. Čas je minil precej hitro, saj ob živahnih otrocih smeha ni manjkalo. 

Nekateri so bili umetniško celo sposobnejši od mene. 

Lev Đorđević B. 

 

 

SPOZNAVANJE IN IGRANJE ŠAHA 

S skupino smo z osnovnošolci izvedli delavnice šaha. Spoznavanje osnov šaha je zelo poučno za njih, saj 

tiste, ki šaha še niso igrali, naučimo, kako se figure premikajo in kako na preprost način matirati 



   

 

   

 

nasprotnika, tiste, ki pa so ga že igrali, naučimo preprostih otvoritev in začetniških taktik in jih poučimo o 

začetniških napakah. Lahko pa je poučno tudi za nas, saj ima večina osnovnošolcev že nekakšno idejo o 

otvoritvi, ki je lahko nadvse ustvarjalna in zanimiva. 

Maks Mally Hočevar 

 

S skupino smo se odločili, da na osnovnih šolah izvedemo delavnice šaha. Sprva se nam je zdelo, 

da je delavnica prezahtevna za otroke, mlajše od 3. razreda, kar se je hitro izkazalo za napačno. 

Ne samo, da so otroci uživali v učenju in igri šaha, prosili so tudi, če bi prišli še kdaj. Tisti, ki so že 

poznali in tisti, ki so se prvič preizkusili v šahu, so se izkazali za vedoželjne in pripravljene se 

naučiti novih stvari. Tu je skoraj nepotrebno omeniti, da so ob tem uživali in se zabavali. 

 

Jernej Škufca 

 

 

Izvedli smo delavnice šaha z učenci prve triade osnovnih šol. Presenetilo me je, kako bistroumni so bili in 

kako hitro so se učili. Izkušnjo vidim kot poučno ne la za njih, temveč tudi za nas. Bilo je zanimivo in 

zabavno, vseeno pa bi se zlagal, če bi rekel, da se mi delo z njimi ni zdelo tudi malo bolj utrujajoče kot 

sem sprva pričakoval. 

Tej Pavlović Semen 

 



   

 

   

 

 

 

 

Glede delavnic z otroki sem zelo zadovoljen. Sprva sem  pričakoval, da otroci ne bodo vedeli ničesar o 

šahu, vendar sem bil popolnoma presenečen. Večina otrok je bila na visokem nivoju za njihovo starost. 

Tisti, ki so pa rabili pomoč, so jo pa takoj dobili. 

      Matic Kocjančič 

 

Z skupino smo izvedli delavnico šaha na 5 različnih osnovnih šolah. Pričakoval sem, da bo potrebno 

veliko razlage o pravilih igre, a sem se motil. Otroci so se zelo hitro naučili osnove, nekateri pa so igro že 

poznali. Vsi smo se imeli odlično in otroci so bili tako navdušeni nad delavnico, da so prosili, da jo še 

enkrat skupaj ponovimo. 

Žiga Gradišek 

 

 

ORGANIZACIJA IN VODENJE PROJEKTA 

Pri izvajanju delavnic sem sodelovala predvsem kot organizatorka, kar je bila izjemna izkušnja. Spoznala 

sem, kako je usklajevati toliko idej, terminov in predlogov, in nikakor ne morem reči, da ni bilo zahtevno. 

Vendar pa ob zaključku delavnice in pozitivnih povratnih informacijah s strani šol z veseljem zaključim, 

da se je naš trud izplačal in smo nekaj dobrega prispevali k celotni družbi. 

Hana Prebilič 

 

 

 

 

 


